
Aan: Algemene Ledenvergadering ASVA 
Studentenvakbond 
Betreft: Brief Kascontrolecommissie (KasCo) bij 
jaarrealisatie ASVA 2023 

Amsterdam, 25 maart 2024 

Geachte ledenvergadering der ASVA 
Studentenvakbond,  

Wij hebben namens u de jaarrealisatie 2023 van de ASVA Studentenvakbond gecontroleerd. 
Onderstaand treffen jullie onze opdracht, bevindingen en oordeel aan.  

Opdracht  

De controle door de KasCo omvat het verkrijgen van controle-informatie over de bedragen 
en de toelichtingen in de realisatie en balans. De uitgevoerde werkzaamheden gedurende het 
jaar omvatten tevens beoordeling van de risico’s en onzekerheden alsmede (de controle op) 
het tegengaan van onrechtmatigheid, ondoelmatig of simpelweg fouten. Tot slot beoordelen 
wij of de jaarrealisatie een getrouw beeld van de werkelijkheid geeft, zowel wat betreft de 
baten en lasten als de activa en passiva.  

Wij zijn van mening dat de controle een deugdelijke grondslag vormt voor ons oordeel.  

Bevindingen jaarrealisatie ASVA 2023 

Algemeen 

Het opstellen van de jaarrealisatie heeft, langer op zich laten wachten dan u gewend bent, 
mede door de wisseling in bezetting van de KasCo. Wat de KasCo betreft heeft dit geen 
verdere gevolgen voor de correctheid van de jaarrealisatie. Uiteraard is het de gewenst dat 
de realisatie in opvolgende jaren tijdig aan de ALV moet worden voorgelegd. 
 
Advies huidige penningmeester 
De KasCo heeft geconstateerd dat er in de boekhouding in het begin van het bestuursjaar 
een redelijk aantal fouten zijn gemaakt. De meest zorgelijke fout is ons inziens dat er een 
medewerker drie maanden ongemerkt is uitbetaald terwijl die al uit dienst was, maar we 
hebben ook veel kleine fouten gespot, die volgens ons wijzen op een verminderd kritisch 
vermogen en een te afwachtende houding van de penningmeester en de tweede 
penningmeester. Vaak werd er pas kritisch naar bepaalde dingen gekeken als iets naar boven 
kwam tijdens een kascontrole. Hoewel elk bestuursjaar met foutjes komt, en we wel echt veel 
verbetering hebben gezien, is dit voor ons een reden om het huidige bestuur met klem te 
verzoeken om extra aandacht te besteden aan het inwerken van de penningmeester, en waar 
nodig ook hulp in te schakelen hiervoor. Het is essentieel dat de penningmeester direct aan 
het begin van het bestuursjaar het financiële boekjaar netjes kan afsluiten, en ook weet waar 
die moet zijn voor hulp.  
 
Activa 
De KasCo heeft geen fysieke controle kunnen uitvoeren op de spaarrekening van de ASN 
bank. Deze rekening wordt door het jaar heen niet gebruikt. Bij overgang van besturen is 



toegang verkrijgen tot de rekening en de klantenservice van ASN altijd een grote uitdaging. 
Het getoonde bedrag kan afwijken door bankkosten, dan wel rente. Dit verschil zal echter 
niet substantieel zijn. De KasCo ziet dan ook geen reden de realisatie hiervoor af te keuren. 
Wij vragen daarom via deze weg om dit als actiepunt bij het bestuur/penningmeester(s) te 
leggen aangezien dit jaarlijks een probleem is. 

Resultaat 

Het resultaat is lager uitgevallen dan begroot. Dit is met het oog op bezuinigingen geen ramp, 
maar wel zonde als dit ten koste gaat van beleidsplannen. De KasCo adviseert het bestuur 
om daarom bij het inwerken tijd te besteden aan de huidige stand van zaken financieel 
gezien, zodat dit overzicht meteen in het bestuursjaar duidelijk is, en niet pas bij het 
presenteren van de halfjaarrealisatie.  

Oordeel 

De KasCo constateert dat jaarrealisatie 2023 een getrouw beeld geeft van de baten en 
lasten gemaakt in het jaar 2023. De KasCo ziet geen bezwaren om de jaarrealisatie aan te 
nemen. 
 
Voor vragen en/of opmerkingen staan wij uiteraard altijd open. 
 
Vertrouwende u voldoende te hebben geïnformeerd, 
 
Met hartelijke groet, 
 
Kascontrolecommissie ASVA studentenvakbond 
Melissa Bakker 
Kade McEwan 
Melanie Rozengarden 
Cas van Soestbergen 
 
 
 


